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维特根斯坦和奥斯汀的哲学治疗思想比较⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯赖成彬，张 平(1)
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民族拳
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——兼论昭通彝族地区的“改土归流”与社会秩序“中原化”历程⋯⋯⋯⋯⋯

大理白族文化传播之“金花”宝典⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯

高 文(46)

张晗(51)

马永春(56)

经济学

中国和东盟国家的最优货币区指数分析⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯欧阳天治，张玲，张琳(60)

论生产在国际传媒生产总过程中的本质和地位⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯靳柯，刘建华(65)

法 学

民间矛盾激化引发的故意杀人罪死刑控制研究⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯王磊(69)

月刊
2 0 1 3．5

总第1 62期

执行编辑：李官

[期刊基本参数]CN53—1148／C★1994★m★A4★156★zh★P★￥15．00 9c2000*34-2013—05

万方数据



目瞄盛匹三警圣
刑事回避制度的缺陷剖析及重构⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯王淑华(73)
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A Comparative Analysis of Philosophical Therapies of Wittgenstein and Austin⋯⋯⋯LAI Cheng—bin，ZHANG Ping(1)

Otfried Ha虢’s Theory on the Freedom of Behavior⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯SHEN Guo—qin(5)

Laming：the Metaphor to Reveal the Specific Regress to the Earth⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯HE Li—chun(11)

From Tradition to Modernity：A Comparative Study of National Development Roads in Thailand and Myanmar after

World war II⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯WANG Yu-juan，XIA Yu—qing(15)

Cosmopolitanism and Global Distributive Justice⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯UU Ming(20)

111e Concept of Global Governance of Saudi Arabia from Its Participation in G20⋯⋯NIU Song；TIAN Yi—qiong(26)
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in 30 Years⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯·⋯⋯⋯⋯⋯⋯-·MO Fan(41)
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An Analysis of the Defects of Criminal Challenge System and Its Reconstruction⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯WANG Shu—hua(73)

Legal Considerations of Financing Leasing of Construction Machinery··········································ZHAO Jia(77、
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Ethnic and Gender Identity Trouble ofAsian American Queers in Terms ofPhoenix Eyes⋯⋯⋯⋯⋯LU Jing—jie(112)
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